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Napirendi pontok: 

1. A levezető elnök megnyitja a Taggyűlést.  

a. Jegyzőkönyvvezető és jegyzőkönyv hitelesítő választása 

b. Szavazatszámláló bizottság elnökének és két tagjának a megválasztása. 

2. Napirendi pontok előterjesztése, elfogadása – levezető elnök 

3. Beszámoló az Akusztikai Tagozat elmúlt 4 év munkájáról – Borsiné Arató Éva tagozati elnök 

4. Hozzászólások, válaszok, nyílt szavazás a beszámoló elfogadásáról. 

5. A Választási Bizottság elnöke ismerteti a Tagozat tisztségeire történő jelölés eredményét – Dr 

Balogh Géza Választási Bizottság elnöke 

6. Választások lebonyolítása a Tagozati Ügyrend szerint – Dr Balogh Géza Választási Bizottság 

elnöke 

7. A választás eredményének ismertetése - Dr Balogh Géza Választási Bizottság elnöke 

8. Az újonnan megválasztott tisztségviselők köszöntése. 

 

 

1.a) napirendi pont: 

Koscsó Gábor levezető elnök köszönti a megjelenteket. Jkv-vezetőnek Nagy Attila Balázst, jkv-

hitelesítőnek Mesterházy Beátát jelöljük. A jelöltek vállalják a jelölést. 

 

1/2020 (II.18.) taggyűlési határozat: 

Szavazás: A taggyűlés a jelöléseket 1 tartózkodással elfogadja. (21 igen, 0 nem, 1 tartózkodás) 

 

 

1.b) napirendi pont: 

A szavazatszámláló bizottság elnökének Fürjes Andor Tamást, tagnak ifj. Balogh Gézát javasoljuk, 

tagnak önként jelentkezik Buskó András. 

 

2/2020 (II.18.) tagyűlési határozat: 

Szavazás: A taggyűlés a jelöléseket 1 tartózkodással elfogadja. (21 igen, 0 nem, 1 tartózkodás) 

 

 

2 napirendi pont: 

KG ismerteti a napirendi pontokat. 

 

3/2020 (II.18.) tagyűlési határozat: 

Szavazás: A taggyűlés a napirendet egyhangúlag (tartózkodás és nem-szavazat nélkül) elfogadja. 

(22 igen, 0 nem, 0 tartózkodás)  



3. napirendi pont: 

A napirendi pont előtt Nagy Gyula, a Kamara elnöke üdvözli a megjelenteket és rövid összefoglalóban 

ismerteti a kamarában zajló folyamatokat. 

BAÉ beszámol a Tagozat első 4 éves munkájáról.  

A tagozat létrejötte nem kevés munka eredménye. Az akusztikai terület interdiszciplináris, több 

tagozattal átfedésben áll, de nem illeszkedett igazán egyik kamarai tagozathoz sem. A tagozat végül 

2015. november 6-án alakult 61 fővel, jelenlegi létszám 67 fő.  

Célkitűzések: Egyik legfontosabb volt a szakmai működés elismertetése a társ-szaktervezőkkel 

szemben. 

A tagozat elindulása lehetővé tette az önálló továbbképzések elindulását, ez minden tagunknak 

könnyebbséget jelent (a korábbi gyakorlathoz képest most nem kell nem-szakmai továbbképzésen 

résztvennie). 

A szakmagyakorlással a 266/2013 (VII.11.) kormányrendelet – építésüggyel összefüggően – és a 

297/2009. (XII.21.) kormányrendelet – környezetvédelemmel összefüggően – foglalkozik.  

2017-ben elindult a 266-os rendelet felülvizsgálata, amihez a tagozat több módosító indítványt is 

benyújtott. Eredménytelenül. Ennek eredménye lett az Építészeti akusztikai szakterületre vonatkozó 

tanúsítvány ("A-ÉP") kidolgozása, ami ezt a problémát próbálja áthidalni. A tanúsítvánnyal már 

lehetőségünk van a szakmagyakorlókat szabályozni. Vannak azonban további rész-szakterületek, 

amelyek nincsenek megfelelően szabályozva, például az audio-video (A/V) szakterület, ahol társ 

tagozatnak van tanúsítványa. 

 

A továbbképzés és tanúsítvány mellett egyéb eredményeinket is fel lehet mutatni. Ilyen például az FAP-

támogatási rendszer, melynek keretében Tagozatunk több alkalommal is nyújtott be és nyert 

pályázatot.  

Az első ilyen az Épületakusztikai szabványok és rendeletek korszerűsítése téma volt. Azóta a Kamara 

deklarálta, hogy ilyen munkára nincs keret, ezért kamarai szinten nem publikálható, de közzé fogjuk 

tenni a honlapon. 

A 2019-es évben Teremakusztikai méretezés gyakran előforduló szituációkban címmel született 

pályamű, ez jelenleg elbírálás alatt van, ha ez megtörtént az MMK publikálja. Idén is lesz pályázat és 

tervezünk pályázni. 

 

Másik eredmény a részvétel az MSZT munkabizottságaiban. Ennek része a kedvezményes 

szabványhozzáférésre jelölt szabványok listája. Kapcsolódó feladat a jogszabály- és szabványjegyzék, 

készítése, mely a tagozati honlapon elérhető, folyamatosan frissülő, karbantartott lista. 

 

Fontos kihangsúlyozni a kamarai szolgáltatásokat is. Például az MMK kiadta az „Útmutató a tervezési 

szerződések megkötéséhez” c. útmutatót, mely hasznos dokumentum, a Tudástárban érhető el. 

Hasonlóan fontos dokumentum a mérnöki díjszabásról szóló. 

 

BAÉ a leköszönő elnökség nevében megköszöni a közreműködők segítségét tagozaton belül és az 

MMK-ban. 

 

KG megköszöni a beszámolót. Hozzáfűzi, hogy más országokban is problémás az akusztikai terület 

besorolása, létszükséglet a szakmán belüli összefogás. 

 

BAÉ elmondja, hogy az MMK-ban új pozíció jött létre a PR-feladatok ellátására: kommunikációs vezető, 

jelenleg Müller Mihály. 



Müller Mihály: Cél az MMK és a külvilág kapcsolatának javítása (a külvilág lássa, mi történik a 

kamarában), és az MMK-n belüli kommunikáció támogatása (az egyes tagozatok lássák, a többi tagozat 

mivel foglalkozik). 

 

4. napirendi pont: Kérdések, hozzászólások 

Balogh Géza: Megköszöni a leköszönő elnökség eddigi munkáját a választási bizottság nevében. 

Fürjes Andor Tamás: Szintén köszönetét fejezi ki. 

Mesterházy Beáta: A továbbképzések és a szakmai nap továbbképzésként való elfogadása is fontos 

eredmény. 

Szentmiklóssy Bertalan: Köszöni a vezetőség munkáját, különösen az elnökasszony munkáját. 

Szécsey Béla: Óriási jelentőségű, hogy az Akusztikai Tagozat megalakulhatott, ami lehetővé tette, hogy 

a mérnöki testületnél is elismertté váljon az akusztika, ne csak a fizika részeként tekintsünk rá. Ügyelni 

kell rá, hogy a teljes összhangban legyünk a világ környezetvédelmi kérdéseivel, tudatos kapcsolatot 

kell fenntartani, hogy kellő hatékonysággal tudjunk haladni. 

KG hozzáfűzi, hogy az akusztika vitathatatlanul fontos része a környezetvédelmi kérdéseknek. 

Balogh Géza: Sajnálatos, hogy a rendszerváltáskor a 200 fős BEAG mérnökállománya eltűnt, a 

tevékenység szakértésre csökkent és a gyártás visszafejlődött. Bár a terület a villamosmérnöki 

kötöttségű, helyesnek látja, hogy ez külön tagozatba került. 

Alabárdos Zsuzsanna: Köszöni BAÉ munkáját, mely lehetővé tette a szakértői tevékenységet olyanok 

számára is, akiket a 266-os rendelet kirekesztett ebből. 

 

4/2020 (II.18.) tagyűlési határozat: 

Szavazás: A taggyűlés a beszámolót 1 tartózkodással elfogadja. (21 igen, 0 nem, 1 tartózkodás) 

 

5/2020 (II.18.) tagyűlési határozat: 

A képviselők 4 évre legyenek megválasztva. 

Szavazás: A taggyűlés a javaslatot 1 nem szavazat mellett elfogadja. (21 igen, 1 nem, 0 tartózkodás) 

 

 

5. napirendi pont: 

A jelölőbizottság elnöke, Balogh Géza, ismerteti a jelöltek listáját és jelöltek életrajzát. A jelöltek: 

- elnök-jelölt: Borsiné Arató Éva, alelnök-jelöltek: dr. Koscsó Gábor és Nagy Attila Balázs 

- elnökségi tagnak 3 tag választható, jelöltek: dr. Bite Pálné Pálffy Mária, Borsi Gergely György, 

Józsa Gusztáv István, Lakatos Gergely, Márkus Miklós,  

- Szakmai Gyakorlatot vizsgáló szakértői testület (2 tag választható), jelöltek: dr. Koscsó Gábor, 

Dr. Bite Pálné Pálffy Mária 

 

6. napirendi pont: 

Megtörténik a szavazás. 

 

7. napirendi pont:  

Fürjes Andor ismerteti a szavazás eredményét: 

- Elnökjelöltekre: Borsiné Arató Éva: 22 szavazatból 20 

- Alelnökökre:  

o Koscsó Gábor: 22 szavazatból 21, 

o Nagy Attila Balázs: 22 szavazatból 21 

- Elnökségi tagokra: 

o dr. Bite Pálné Pálffy Mária: 22 szavazatból 14 



o Borsi Gergely: 22 szavazatból 14 

o Józsa Gusztáv: 22 szavazatból 20 

o Lakatos Gergely: 22 szavazatból 6 

o Márkus Miklós: 22 szavazatból 12 szavazat 

- Szakmai Gyakorlatot vizsgáló szakértői testületbe: 

o dr. Bite Pálné Pálffy Mária: 22 szavazatból 21 

o Koscsó Gábor: 22 szavazatból 21 

 

KG levezető elnök összefoglalja a szavazás eredményét: 

elnök BAÉ, alelnök KG és AB, elnökségi tagok: JG, BM, BorsiG, elnökségi póttag:MM 

Szakmai Gyakorlatot vizsgáló szakértői testület tagjai: BM, KG 

 

 

8. napirendi pont: 

Az új elnökség köszöntése. 

BAÉ az elnökség nevében megköszöni a megszavazott bizalmat. 

 

 

Lejegyezte: Nagy Attila alelnök 

 

 

Hitelesítette: 

 

 

Mesterházy Beáta  

 

 

Nagy Attila Balázs 


